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HIREK

VA� LASZTA� S 2024.
ÉLJÜNK	ALKOTMÁNY	ADTA	JOGUNKKAL!

Tisztelt Olvasók!
Tisztelt Választópolgárok!

A hagyományokhoz hűen az A� csi Hıŕek szerkesztősége most 
is lehetőséget kıńált arra, hogy minden, a választáson induló 
képviselő vagy polgármesterjelölt bemutatkozhasson.

VA� LASZTA� SI KU� LO� NSZA� MUNKAT tartják most a kezükben, 

Tisztelettel:

A� CSI HI�REK SZERKESZTO� SE� GE
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azokkal az indulókkal, akik elküldték anyagukat, mi pedig azt 
VA� LTOZTATA� S NE� LKU� L szerkesztettük a kiadványba.

Lényeges információ, hogy sem tartalmilag, sem stilisztikai-
lag, sem a helyesıŕást illetően nem nyúltunk hozzá az itt olvas-
ható szövegekhez!



POLGA� RMESTER JELO� LT

Dr.	SZENTIRMAI	ISTVÁN

TISZTELT	ÁCSIAK!

Ezúton mondok köszönetet O� nöknek azért a bizalomért, mellyel két ciklussal ezelőtt polgár-
mesterré választottak. Támogatásukat úgy érzem megszolgáltam, legjobb tudásom és szor-
galmam szerint igyekeztem irányıt́ani a várost, képviselőtársaimmal közösen. 

Bízom	benne,	hogy	ez	a	6	esztendő	elegendő	volt	ahhoz,	hogy	érezzék:	szeretem	
Ácsot,	és	kész	vagyok	érte	kitartóan	dolgozni,	ha	kell	harcolni!

E� s kellett a harc, a küzdelem az elmúlt években, – higgyék el –, mert az, hogy komoly beru-
házások történtek a megörökölt pénzügyi és morális csőd után, valamennyiünk közös munkájá-
nak az eredménye.

Ezekre	 az	 eredményekre	büszke	 vagyok,	 és	 úgy	 állhatok	most	Önök	 előtt	 –	
további	 támogatásukat	 kérve	 –	 hogy	 amit	 ígértem	 teljesítettem.	Minden	meg-
választásomkor	tett	ígéret	teljesült,	vagy	a	megvalósulás	szakaszában	van.
Számomra	az	adott	szó,	a	tisztesség	a	legfontosabb,	még	akkor	is,	ha	ezt	a	tőlem	

hangosabbak	és	erőszakosabbak	próbálják	elvitatni.

POLGA� RMESTERI PROGRAMOM
· A legfontosabb a stabil költségvetés és az észszerű gaz-dálkodás, ami biztosıt́ja az intéz-

mények, a polgármesteri hivatal és az önkormányzat folyamatos és kiszámıt́ható működését. 
Ezáltal az önkormányzat kötelező feladatai megvalósulnak.

Az előttünk álló feladatok az épületeink terén a következők:
· ÓVODA Megnyertük az óvoda felújıt́ásának és két csoporttal való bővıt́ésének pályá-

zatát, a beruházás hamarosan indul
· CSAPADÉKVÍZELVEZETÉS Megnyertük a csapadékvıź elvezetés megoldására benyúj-

tott pályázatunkat, ez a probléma is hamarosan megoldódik A� cson.
· BÖLCSŐDE,	ORVOSI	RENDELŐ A pénzásási iskolában szeretnénk kialakıt́ani egy három 

csoportos bölcsödét, melynek kivitelezése az előbbiek után vagy párhuzamosan fog történni. Ide 
szeretnénk egy mai kornak megfelelő orvosi rendelőt kialakıt́ani a védőnői helyekkel együtt, 
melynek tervei már megvannak.

Mindezek után következhetne az alábbiak megvalósıt́ása, melyeknek a sorrendjét a megje-
lenő pályázatok befolyásolják.

· VÁROSHÁZA épületének szigetelése és külső szıńezése
· KASTÉLY	teljes felújıt́ása
· ZÁRDA épületéből, – ha a bérlet letelik – egy bentlakásos idősek otthonát tervezünk 

kialakıt́ani
· FOGORVOSI	RENDELŐ épület falának szigetelése és szıńezése, valamint a tetejének a 

vıź és hő szigetelése
· SPORTCSARNOKOK energetikai és külső belső felújıt́ása
· JÁRDA	ÉS	ÚTFELÚJÍTÁSOK valamint a csapadékvıź elvezetés (ezeket folyamatosan kell 

tervezni)
·	 Ki	kell	szélesíteni	és	új	burkolattal	ellátni	a	Dózsa	György,	Concóháti	és	Kossuth	

utcákat,	valamint
·	 a	Deák	Ferenc	utca	csatorna	fedeleinek,	és	burkolatának	rendbetétele...	Ezek	a	

legfontosabbak
·	 A	járdákat	 fokozatosan	mindenütt	 fel	kell	újítani	a	csapadékvíz	elvezetés	meg-

oldásával	együtt
·	 Folytatjuk	a	közvilágítás	korszerűsítését
·	 A	településen	a	kamera	rendszer	kiépítését	tervezzük	a	közbiztonság	fokozása	

érdekében
·	 Fontos	feladat	a	sport	és	kulturális	élet	további	színvonalas	fenntartása	és	tovább-

fejlesztése
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POLGA� RMESTER JELO� LT

LAKATOS	BÉLA

Kedves Barátaim, tisztelt A� csiak!
Az embernek sokat kell tapasztalni, mire megérik benne, miért is jött erre a világra, és 

értelmet talál benne a legnehezebb megpróbáltatások után is. Az én helyem itt van, A� cson, s most 
az O� nök támogatásával a lehető legtöbbet tehetek érte, a szülővárosomért. Hálásan köszönöm, ha 
választásukkal lehetővé teszik, hogy minden tudásommal és tapasztalatommal szolgálni tudjam 
közösségünket. 

2024.június 9-én arról dönt A� cs lakossága, ki vezesse városunkat, ki egyengesse sokunk szülő-
helyének fejlődését, a városlakóknak tett eskü súlya alatt. 

Kérem O� nöket, adjanak nekem esélyt, hogy megújulva, még több tapasztalattal és tenni aka-
rással bizonyıt́hassam O� nöknek rátermettségemet, a rendszerben való gondolkodás városve-
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Kérdezhetnék,	hogy	miért	vállalom	a	folytatást?

O� szinte és szıv́ből jövő válaszom, hogy a felsorolt célokért és azért a lehetőségért, ami 
előtt most áll a város, amit némelyek megpróbálnak arra használni, hogy elbizonytalanıt́va a 
lakosságot, – O� nöket – a saját egyéni, hatalmi, vagy politikai hasznukat érvényesıt́sék.

Mindezek	érdekében	pályázati	és	saját	forrásokat	szeretnénk	megnyerni	és	felhasz-
nálni.	Szükséges	a	településünkre	jövő	új	beruházások	támogatása,	hogy	minél	több	saját	
bevételünk	legyen	és	minél	több	lábon	álljunk.

 2024-ben két vállalat kezdi meg a termelést, a Burger King és az A� csi Termál Kft. A Burger 
King-et nem kell bemutatni, az utóbbi 6,5 ha üvegházban csúcs technológiával kıǵyó uborkát ter-
mel, cél a térség mezőgazdaságának, élelmiszeriparának térképére újból felhelyezni A� csot! Ezek 
és a többi befektetés teszi lehetővé, hogy saját erőből minél több önkormányzati beruházás 
történjen.

Kérem	Önöket,	hogy	ne	hagyják	magukat
megtéveszteni!

Én	most	is	ugyanaz	vagyok,	aki	2019-ben	bizalmat	kértem	és	kaptam	Önöktől	a	
város	vezetésére.	
Egy	tisztességes,	komoly	és	az	eddigi	életét	becsülettel	végig	dolgozó	ácsi,	aki	azt	

szeretné,	ha	az	unokáinak,	a	most	és	majdan	születő	ácsi	gyerekeknek	már	könnyebb	
lenne	a	sorsuk,	egy	fejlődő	és	még	szebb	városban	élhetnének.
Hiszem,	hogy	a	beruházás,	ami	vihart	kavart	és	kérdéseket	vetett	fel	Önökben	is,	a	

mi	érdekünket	szolgálja,	s	ha	megvalósul,	nem	mi	fogjuk	irgyelni	a	gazdagabb	szom-
szédos	településeket,	hanem	ők	bennünket.

Kérem	Önöket,	hogy	támogassák	a	folytatást,	bízzanak
bennem	és	képviselő	jelöltjeinkben,	hiszen
valamennyien	komoly,	hiteles	emberek!

Ács	jövője	rajtunk	múlik,	és	most	épül!
Ne	forduljunk	vissza!

Köszönettel és tisztelettel

Dr.	Szentirmai	István	polgármesterjelölt
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„Az Isten itt állt a hátam mögött
s én megkerültem érte a világot.”
                                     		József	Attila



zetéshez elengedhetetlen képességét, a város eddigi fejlődéséhez való kétségtelen hozzájárulá-
som továbbvitelét és alkalmasságomat a különböző érdekcsoportok és emberek közti medi-
álásra.
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SZAVAZZANAK	RÁM	JÚNIUS	9-ÉN	az
ÁCSI	POLGÁRMESTER-VÁLASZTÁSON!

1. EGY E� LHETO� , SZOLGA� LTATA� SOKKAL TELI TELEPU� LE� S MEGTEREMTE� SE
Minőségi bölcsődei, óvodai és iskolai ellátás
2. AZ EGE� SZSE� GU� GYI ELLA�TO� RENDSZER  FEJLESZTE� SE
Hatékony orvosi ellátás bevezetése, fő szempont a városlakók egészsége Gyógyszertári 

ügyelet
3. A SZOCIA� LIS E� RZE� KENYSE� G ERO� SI�TE� SE
O� sszehangolt ellátórendszer
Szociális bérlakás program
Téli tüzelő támogatás - segıt́ség a rászorulóknak
Fiatal házasok és az újszülöttek támogatása
4. AZ INFRASTRUKTU� RA, A JA� RDA� K E� S UTAK FEJLESZTE� SE
A vıźelvezetés nyertes pályázatának megkezdése
A Dózsa György út szélesıt́ ése
Járdák felújıt́ása
5. A KO� ZBIZTONSA� G ERO� SI�TE� SE
A� llandó rendőrségi ügyelet
Drogprevenciós program
6. A FIATALOK SEGI�TE� SE
Szabadidős programok, koncertek a �iatal korosztálynak
Táboroztatás gyerekeknek városi segıt́séggel
Korcsolyapálya létesıt́ése
Sportolási lehetőségek támogatása
7. AZ IDO� S KOROSZTA� LY MEGBECSU� LE� SE
Nyugdıj́as kirándulások és programok támogatása
Az egyedülálló idős embereknek segıt́ő program bevezetése
Nyugdıj́as klubok támogatása
8. AZ IDE TELEPU� LO�  KATO� DGYA� R SZIGORU�  BIZTONSA� GI ELLENO� RZE� SE
Csak minden ide vágó szabály és követelmény maradéktalan betartásával működhessen 

nálunk a gyár! A gyár által be�izetett összes adót és támogatást az ácsiak életminőségének 
javıt́ására kell fordıt́ani!

Teljes nyilvánosságot a beruházás és az ahhoz kapcsolódó, a település életét érintő vagy 
befolyásoló tervek kapcsán!

9. PARTNEREK VAGYUNK!
Javaslattevő és tanácsadó bizottságok felállıt́ ása a település minden részén az adott városrészt 

érintő legfontosabb teendők és éves fejlesztések megvitatására!

2.

LAKATOS BE� LA FO� RUMAI:

2024. május 11. szombat, 16.00 óra  Rektor telepi játszótér
2024. május 16. csütörtök, 18.00 óra  Pénzásás szabadidőpark
2024. május 25. szombat, 16.00 óra  Etelka telepi játszótér
2024. június 7. péntek, 18.00 óra  Kastély park városközpont

Tiszteljenek meg személyesen is a fenti lakossági fórumok valamelyikén, és tegyék fel 
kérdéseiket, melyekre a legjobb tudásom szerint válaszolok!

Várom O� nöket, hogy együtt tehessük még jobbá városunkat!
Köszönettel és tisztelettel: 

Lakatos Béla
polgármesterjelölt
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PONTY	ZOLTÁN
Tisztelt A� csiak! 
Ponty Zoltánnak hıv́nak, 34 éves vagyok, születésem óta itt élek, és remélem, életem végéig itt 

is fogok. Végzettségemet tekintve gépgyártás-technológiai technikus a szakmám, s jelenleg egy 
multi cégnél dolgozom mint oktató. Január óta Pénzásásban élek. Szinte haza-költöztem,mert 
annak idején nagymamámnál nagyon sok időt töltöttem a Győri utcában.Itt értettem meg igazán, 
sokan miért mondják azt, hogy ez a településrész elhanyagoltabb, visszamaradottabb, mint a 
többi. Első terveim között szerepel például a Győri utca végén található földes útszakasz járha-
tóbbá tétele. Az idősebb korosztály megsegıt́ése érdekében szeretnék lépéseket tenni azért, hogy 
heti 1 napon a város északi felén legyen postai ügyelet. Bennem is felvetődött az, hogy egy ATM 
beüzemelését is kezdeményezem ezen a városrészen, de ezzel sajnos már más kezdett ékeskedni. 

Aki ismer, tudja, élek-halok a sportért, minden követ szeretnék megmozgatni, hogy a 2027-
ben 100 éves A� csi Kinizsi visszakerüljön a megyei elit sportklubok közé, ahol 10-15 éve volt. 
Ezenfelül bárki, bárhol, bármilyen problémával meg fog keresni, igyekszem a legjobb tudásom 
szerint, akár a nyilvánosság erejét kihasználva megoldást találni. Bekerülésem esetén a tisz-
teletdıj́amról nem szeretnék lemondani, azt minden hónapban egy-egy külön célra szeretném 
felajánlani, amit mindenki tudomására fogok hozni. 

További ıǵéretek úgy érzem, feleslegesek, az előző ciklusból is rengeteg „be nem tartott” 
maradt. Kellenek A� csnak az Y generációs �iatalok, én is ezt a korosztályt képviselem. Kérem, 
támogassanak június 9-én és azokat is akik valóban “függetlenek” . 

Köszönöm!

1.

2.
O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

BALOGH	ATTILA	KÁROLY
Kedves A� csiak! Merre megyünk tovább?

Talán ez a legfontosabb kérdés, és talán ez volt az, amiért végül úgy döntöttem, hogy meg-
próbálok többet is tenni az városért, az itt élő emberekért képviselőként. Nem vagyok ácsi. Tizen-
három éve érkeztem a településre, nagy reményekkel és egy jó adag motivációval. Másfél évnyi 
kitérő után visszahúzott a szıv́em, mert úgy éreztem, hogy van még itt dolgom. Nagy megtisz-
teltetés számomra, hogy az ácsiak befogadtak, rengeteg barátságot, szeretetet kaptam, és számos 
jó embert ismerhettem meg ez idő alatt. Szeretek itt élni és azon dolgozni, hogy ez a város egy 
sokkal modernebb, lendületesebb fejlődés útjára lépjen.

A politikus mindig azt mondja, amit az emberek hallani akarnak. E� n nem vagyok politikus. 
Engem az érdekel, hogy az emberek mit szeretnének, mitől érzik jobban magukat, milyen jövő-
képpel és álmokkal élik a mindennapjaikat. Ezek megvalósıt́ása nagyon szép feladat és óriási kihı-́
vás. I�rhatnék járdafelújıt́ásról, utak állapotáról, omladozó vakolatról, közvilágıt́ásról, közbizton-
ságról, közterek állapotáról, orvoshiányról – ezeket sokan ismerjük és szerintem nincs olyan kép-
viselőjelölt, aki ne tartaná fontosnak mindezeket. E� n is szeretném, ha ezek a gondok megoldód-
nának, ezen felül fontosnak tartom, hogy milyen jövőképpel vágunk bele a következő ciklusba, 
milyen tervek és koncepciók mentén képzeljük el a városfejlesztést az előttünk álló, történelmi 
jelentőségű időszakban.

Kiemelten fontos számomra, hogy milyen várost hagyunk az utánunk következő generációk 
számára, ezért az ésszerű, de dinamikus és modern városfejlesztés mellett fogok kiállni, ahol a 
�iatalok otthonra találhatnak, az idősebb generáció pedig nyugalomra és békére.

Közösségi ember vagyok, azt hiszem, ezt mindenki tudja rólam, hiszen sokszor találkozunk 
egy-egy programon. Közösségszervezőként és magánemberként is azt gondolom, hogy a szét-
szakıt́ás nem használ, sőt kimondottan kártékony. Ezért segıt́ő kezet nyújtok mindenkinek, ahogy 
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eddig is tettem. Ez a testületi munkára is vonatkozik. Nagyon fontosnak tartom, hogy az emberek 
és a vezetők között is megszűnjön az ellenségeskedés. Ezért célom, hogy a leendő képviselő-
testületben konstruktıv́an együtt dolgozó, érvek és ellenérvek mentén vitázni tudó, aktıv́ és 
cselekvő közösséget alkossanak a majdani képviselők, hiszen mindannyian A� csért szeretnének 
dolgozni.

Büszke vagyok erre a városra, az itt élő emberekre, és nagy örömmel szolgálom A� cs város 
lakosságát egy modern és végre dinamikus úton, amennyiben bizalmat kapok. Hajrá A� cs!   
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NAGY	TAMÁS
Kedves A� csiak!
Tisztelt Választópolgárok!

Engedjék meg, hogy bemutatkozzam: Nagy Tamásnak hıv́nak. Születésem óta A� cson élek. 
E� desanyám Pék Erzsébet, nyugdıj́as pedagógus, volt iskolaigazgató, édesapám, Nagy Ferenc, 
nyugdıj́as festő-mázoló.

A� ltalános iskolába A� cson és Győrben jártam, majd a győri Czuczor Gergely Bencés Gimná-
ziumban érettségiztem. Ezt követően felvételt nyertem a Széchenyi István Egyetemre, műszaki 
menedzser szakra, majd munka mellett 2012-ben szereztem meg a diplomámat.

Az elmúlt öt évben legjobb tudásom szerint tettem a dolgom és SZOLGA� LTAM O� nöket. Az 
elkötelezettségem A� CS és az itt élő emberek iránt szilárd és megmásıt́hatatlan.

Városunkért és az ácsiakért dolgozom, hogy településünk még szebb és élhetőbb hely legyen, 
amelyet mindenki büszkén hıv́hat OTTHONA� NAK. Az állat- és környezetvédelem nem csupán egy 
ügy számomra, hanem SZENVEDE� LYES küldetésem, amit minden nap szıv́emmel és lelkemmel 
szolgálok. Az elkezdett munka folytatására törekszem, hogy még több lehetőséget teremtsek a 
fejlődésre és a KO� ZO� SSE� GU� NK erősıt́ésére.

Számos kezdeményezés élére álltam, és minden egyes lépéssel egyre közelebb vittük céljaink-
hoz. HISZEM, hogy a kölcsönös tisztelet és a megértés az alapja a sikeres együttmű-ködésnek, és 
szıv́ügyemnek tekintem, hogy ezeket az értékeket minden nap megtestesıt́sem.

A kommunikáció erejében hiszek, mert ez az eszköz segıt́ megérteni egymást, megosztani 
gondolatainkat és KO� ZO� SEN épıt́eni településünket. Olyan jövőt szeretnék teremteni gyer-
mekeinknek, amelyben büszkén élhetnek és örömmel örökölhetik a várost és a környezetüket.

Nemrég dr. Szentirmai István polgármester úr újra felkért, hogy induljak a csapatában képvi-
selőnek, az idei önkormányzati választásokon, a Fidesz-KDNP jelöltjeként. A felkérésre igent 
mondtam, hiszen folytatni szeretném a megkezdett munkát. Ahogyan eddig, ezután is támogatom 
Pista bácsit, akinek köszönhetően stabil és kiszámıt́ható lett városunk költségvetése, emellett 
folyamatos a fejlődés a településen, amely a betelepülő nagyobb vállalkozásoknak köszönhetően 
még intenzıv́ebb lehet a közeljövőben. 

Június 9-én városunk jövője a tét. E� n továbbra is tenni szeretnék A� csért, egy élhetőbb tele-
pülésért, amelyhez tisztelettel kérem a lakosság támogatását!

CE� LOM, hogy együtt formáljuk A� cs jövőjét, és olyan helyet teremtsünk, ahol minden ácsi 
büszkén élhet.

Kérem tiszteljenek meg szavazatukkal a JU� NIUS 9-én!

Nagy Tamás
önkormányzati képviselőjelölt
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GULYÁS	BEÁTA4.
Kedves A� csiak!  
Tisztelt Választópolgárok!

Gulyás Beáta vagyok, A� cson élek születésem óta. Párommal – aki helyi vállalkozó – neveljük  
10 éves kislányunkat. E� desapám, Gulyás János több, mint 40 évig dolgozott az ácsi TSZ-ben, majd 
az átalakult Kft-ben, most már nyugdıj́as. E� desanyám, Zsidi Katalin szintén nyugdıj́as. Egy lány-
testvérem van, ő is ebben a városban él.

A� ltalános iskolai tanulmányaimat itt, A� cson végeztem, majd a tatabányai Vas László Egész-
ségügyi szakközépiskolában érettségiztem. Munka mellett altató asszisztens és intenzıv́ ápoló 
felsőfokú vizsgát tettem. Ezt követően a Szegedi Tudományegyetem Juhász Gyula Főiskolai karán 
egészségtan tanári diplomát szereztem.

Több évig dolgoztam a győri Petz Aladár Megyei kórház Központi Intenzıv́ osztályán, majd a 
komáromi kórház műtőjében altató asszisztens voltam. Jelenleg egy gyógyszercégnél vagyok 
tudományos munkatárs.

Pályaválasztásom is mutatja, hogy mindig is fontos volt számomra az embereken való segıt́és, 
támogatás. Rendkıv́ül lényegesnek tartom az egészség megőrzését, a betegségek megelőzését, 
ezért úgy gondolom, hogy alapvető és kiemelt �igyelmet kell fordıt́ani az egészségügy fejlesz-
tésére.

Ezért is vettem részt a Kincset E� r! elnevezésű, Komárom város egészségügyi prevenciós prog-
ramjának megıŕásában és elindıt́ ásában. 

Vágyam és célom , hogy itt A� cson is elindıt́ hassuk ezt a programot, ahol már óvodás és iskolás 
korban megismerhetik a gyermekek a megelőzés fontosságát.

Fontosnak tartom, hogy a testületben legyen egy olyan személy, aki szakmai szempontok 
�igyelembevételével segıt́se A� cs egészségügy fejlődését.

Támogatom és szorgalmazom:
- a rendszeres szűrővizsgálatok lehetőségének megteremtését itt helyben (méhnyak, prosz-

tata  és csontritkulás szűrés , légzésfunctiós  vizsgálatok)
- ingyenes újraélesztési workshopok indıt́ását
- a de�ibrillátorok kezelésének megtanıt́ását, térkép készıt́ését az eszközök helyéről
-  egészség napok, egészség klubok szervezését
-időskori szűrések megszervezése, támogatása
A megoldandó problémák közül kiemelt feladatnak tartom a felnőtt háziorvosi praxis miha-

marabbi betöltését. Mindehhez szükséges, hogy észrevegyük és meghallgassuk az itt élők gond-
jait, kéréseit, hogy közösen találjunk megoldásokat.

Arra törekszem, hogy a körülmények függvényében egy szebb, élhetőbb, egészséges városban 
élhessünk!

Tisztelettel:
Gulyás Beáta képviselőjelölt
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SINÓROS-SZABÓ	JÓZSEF
Tisztelt A� cs választó polgárok.

Sinóros-Szabó József vagyok. 1976.01.20.-án születtem Tatabányán. A� ltalános iskolai tanul-
mányomat A� cson végeztem el. Utána Tatabányán jártam Fellner Jakab szakKözép iskolába majd a 
Péch Antal iskolában gimnáziumba.1998-ban katona voltam. Leszerelésem után helyben dolgo-
zom. Jelenleg is egy stabil épıt́őipari cégnél középvezető beosztásban tevékenykedek.

ÁCSI HÍREK – VÁLASZTÁSI KÜLÖNSZÁM
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7.
Tisztelt A� csi Lakosok!

A 2024. június 9.-i helyi önkormányzati választáson, mint független képviselő jelölt 
mérettetem meg magam, ezért engedjék meg, hogy röviden bemutatkozzam O� nöknek.

1977-ben születtem és azóta a település lakója vagyok.
A� ltalános iskolai tanulmányaimat helyben végeztem, majd a Bláthy Ottó Szakközép-iskolában 

autóvillamossági műszerész képesıt́ést szereztem.
Vállalkozásom fő pro�ilja az autómentés- és szállıt́ ás, de igyekszem folyamatosan képezni 

magam. E� desanyám vezetésével pedig háztartási boltot üzemeltetünk a Fő utcán.
Két gyermek büszke édesapja vagyok, akiket szeretnék egy élhető, folyamatosan fejlődő, 

biztonságos kisvárosban felnevelni, ezért is jelöltettem magam.
Elsősorban, mint apa a lányaim jövőjét szem előtt tartva szeretnék tenni azért, hogy az 

oktatási- nevelési intézményeink stabilan működjenek, összehangoltan történjen a városüzemel-
tetés. Legyünk végre tisztában azzal, hogy milyen karbantartási kötelezettsége van az önkor-
mányzatnak.

Nem szeretnék ıǵérni, mert a tettek embere vagyok. E� rzem magamban az elszántságot, az erőt 
és a motivációt ahhoz, hogy önzetlenül tenni tudjak a településért.

Rengeteg ötletem van és látom azokat a feladatokat, amiket megfelelő koordinálással és 
szervezéssel nagyobb anyagi ráfordıt́ás nélkül is kivitelezni lehetne. Kis feladatok, de növelnék az 
itt lakók komfortérzetét. A legjobb példa erre a központi óvoda udvarának karbantartása vagy 
akár a katolikus templom belső javıt́ása.

Határozott, karakán kiállásom mellett szociálisan érzékeny embernek tartom magam, főleg a 
gyermekek- és az idős korosztállyal szemben.

Civilként fontosnak tartom a közbiztonság javıt́ásának érdekében történő intézkedése-ket. 
Szakmámból adódóan részt vállalnék a kamerarendszer folyamatos fejlesztési- és bővı-́tési 
munkáinak előkészıt́ésében.

E� sszerű, megfontolt, logikus és előregondolt döntések meghozatalát támogatom. A képviselő-
séget egy teljes embert igénylő feladatnak tartom, hiszen maximális precizitással lehet O� nöket 
megfelelően képviselni.

Fontosnak érzem a megfelelő kommunikációt ahhoz, hogy megértésük egymás igényét és ne 
elbeszéljünk a dolgokról.

A képviselői tiszteletdıj́amat mindig egy általam támogatott törekvésre fordıt́anám.

O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

GERENCSÉR	ISTVÁN

Azzal az elképzeléssel indulok képviselőnek ,mert többmindent lehetne elérni mint amit 
valójában megvalósıt́anak.

-Gyalogáttkelők kibővıt́ése városon belül, biztonságosá tétele."fényjezés"
-Utak ,járdák,parkolók épıt́ése,játszóterek feújıt́ása.
-Fedett buszmegállók ,megállóöblök kialakı́tása a biztonságos fel és leszáláshoz. Helyi 

bszjárat indıt́ása, buszvégállomás létrehozása.
-Köbiztonság megerősıt́ése,tér�igyelőkamerák telepıt́ése.
-Orvosok, szakorvosok, tanárok ide csábıt́ása.Számukra szolgálati lakás stb.
-Szociális segıt́ségnyújtás idősek,�iatloknak, szegények , egyedülálóknak.
- Helyi értékeink feltárása,megóvása,karbantartása.
-Fiatalok szorakozzási lehetőségei,ingyenes internet elérhetőség a város több pontján.
-Sport rendezvények gyakoribb lebonyolıt́ása. Több spotág kiterjesztése.
-A helyi munkákat helyi válalkozókkal kell elvégeztetni mivel iparűzési adót és telephely-adót 

is ide �izetik.
-Gyakoribb lakosági fórum ,mivel a lakosok választanak képviselőnek hogy az ő érdekeit 

képviseljük.

Köszönöm bizalmukat .
Ha áláspontom elnyerte tetszésüket számitok szavazataikra.
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Függetlenként indultam és továbbra sem szeretnék a pártok irányába elköteleződni.
Kérem O� nöket, hogy vegyenek részt a választáson és szavazatukkal az O� nök által legal-

kalmasabbnak ıt́élt jelölteket támogassák.
Jómagam a szavazólap 7. helyén leszek megtalálható.
Eddigi bizalmukat, amit felém tanúsıt́ottak és a támogató szavakat ezúton is köszönöm.

Tisztelettel:
Gerencsér István
Független képviselőjelölt

8.
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BURDI	LÁSZLÓ 

Tisztelt A� csiak!

A	célom,	hogy	együtt	menjünk	a	fejlődés	útján,	tegyünk	együtt	Ácsért,	mert	ez	a	mi	
városunk!

Burdi László vagyok, az önkormányzati választások közeledtével szeretném megmérettetni 
magam független, a Fidesz által támogatott jelöltként.

A� cs... itt nőttem fel, bicikliztem, strandoltam, jártam a Duna partra, itt végeztem el az általános 
iskolát. Feleségemmel, aki szintén ácsi, három csodás gyermeket nevelünk. 

U� gy gondolom ahhoz a generációhoz tartozom, akinek az adott szó nagyon sokat jelent, az 
egyenes beszéd jellemez. Számomra az ember mindig ember, bármikor fordulhatnak hoz-zám 
kérdéssel, kéréssel, bárkit meghallgatok, nem ıt́élkezem.

Vannak jelenleg A� cson égető problémák? Igen! Vannak megoldásra váró feladatok? Igen! 

Képviselő jelöltként az O� nkormányzat munkáját elsősorban a szakterületem terén tudom és 
szeretném segıt́eni. A megválasztott vezetés munkáját segıt́ve szeretnék a város javára dolgozni, 
ötleteimmel, javaslataimmal, hogy A� cs fejlődjön, egy olyan város legyen, ahol a gyerekek bizton-
ságban érezhetik magukat a játszótereken, ahová az emberek szıv́esen jönnek haza.

Családi vállalkozásunkban munkám során folyamatosan kapcsolatot tartok, tárgyalok más 
vállalkozásokkal, szervezetekkel, de ha kell odaállok és kétkezi munkával is segıt́em a kivite-
lezést. Ebből adódóan jutottam el oda, ahol jelenleg tarok, nem riadok meg a munkától.

Tapasztalataim szerint egy új ember bevonása mindig felpezsdıt́ i az aktuális feladatok meg-
oldását. Egy külső szemlélet, egy új vélemény olyan lehetőségeket adhat, ami pozitıv́ változást hoz 
és előre visz. 

Amennyiben bizalmat szavaznak nekem, többek között céljaimnak tekintem:
-Városi cıḿhez méltó játszóterek, parkok, járdák, programok megvalósıt́ását. Fontosnak 

tartom a biztonságos gyalogos közlekedés feltételeinek javıt́ását.
-Nagycsaládos apaként fontosnak tartom az oktatási intézmények fejlesztését, a �iatalság 

lehetőségeinek bővıt́ését. 

A városunkban élő emberek és családjaik szeressenek itt élni, itt vagyunk otthon, együtt!

Kérem, amennyiben egyetértenek elképzeléseimmel támogassanak szavazatukkal.

Tisztelettel 
Burdi László 
képviselőjelölt
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MAYER	JÓZSEF
Tisztelt A� csiak!
Mayer József vagyok, 45 éves, tősgyökeres ácsi lakos, jelenleg is itt élek a családommal. Közép-

iskolai tanulmányaimat Győrben a Veres Péter Mezőgazdasági és E� lelmiszeripari Szakképző 
Iskolában végeztem. Mintegy 20 éve az épıt́őiparban tevékenykedem. Sok éves tapasztalatom van 
ingatlan kivitelezésben, valamint tereprendezésben, útépıt́ésben, amelyhez az évek során a 
kőműves végzettséget is megszereztem. Sokan csak kis Tokiként ismernek és tudják, hogy nem áll 
tőlem messze a kétkezi munka. Emellett több éve egy helyi civil szervezet tagja vagyok, amivel 
számos kezdeményezést indıt́ottunk útnak, a településen élők javára. Szabadidőmben szıv́esen 
motorozom, jelenleg az A� csi Motoracing Team Sportegyesület alelnöke vagyok, amivel segıt́em a 
sportág sikerességét és megismertetését, valamint annak megszeretését az emberekkel. Mind-
ezek mellett szeretnék ennél is többet tenni településünkért, az itt élőkért, az ácsiakért, ezért 
indulok a június 9-i választáson önkor-mányzati képviselőnek.

Elsődleges elképzelésem, hogy gyermekeinknek egy szebb, jobb és biztonságosabb jövőt épıt́-
sünk. Ehhez próbáltam eddig és ezután is ehhez szeretnék hozzájárulni. Akik bizalmat szavaznak 
nekem, azok számıt́hatnak rám, próbálok minden erőmmel az ácsiak segıt́ségékre lenni és élhe-
tőbbé tenni településünket. Minden tudásommal és szorgalmammal azon leszek, hogy élhetőbbé 
és biztonságosabbá tegyük szeretett városunkat. Ahogyan eddig is ezután is kiemelt �igyelmet 
fordıt́ok a közbiztonságra.

Emellett szükségesnek tartom a település infrastruktúrájának fejlesztését, az oktatási és 
kulturális lehetőségek bővıt́ését, valamint a közösségi élet erősıt́ését. 

Az önkormányzati képviselői pozıćióban szeretnék közvetıt́ő szerepet betölteni az ácsiak és a 
helyi önkormányzat között, hogy a lakosság véleménye és igényei mindig �igyelembe legyenek a 
döntéshozatal folyamatában. A nyitottság, az őszinteség és a közvetlenség az értékeim közé 
tartoznak, ezeket szeretném képviselni a helyi önkormányzatban is.

Bıźom benne, hogy ahogyan eddig is ezután is sokan csatlakoznak hozzám, hiszen minél 
többen segıt́jük egymást, annál egyszerűbben érjük el céljainkat.

Célom, hogy gyermekeinknek egy szebb, jobb és biztonságosabb jövőt épıt́sünk.
Kérem, ha egyetértenek céljaimmal és elképzeléseimmel, támogassanak, és szavazzanak rám 

június 9-én.
Az ácsiakért, a gyermekeinkért, és egy élhetőbb jövőért dolgozom.

Tisztelettel,
Mayer József
képviselőjelölt

O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

SZŰCS	ATTILA13.
Tisztelt A� csi Lakosok, Kedves Olvasók!
Engedjék meg, hogy független önkormányzati képviselőjelöltként bemutatkozzak. 
Feleségemmel négy gyermekünk született, akik közül hárman az egyetemi tanulmányaikat 

követően önálló életüket épıt́ik. Legkisebb gyermekem általános iskolai tanulmányait folytatja. 
Két gyönyörű kislány unokámra is büszke lehetek.

Munkám során a Győri Határőr Igazgatóság kötelékében álltam, ami egyben hivatás is volt 
számomra. Megtiszteltetés volt, amikor 15 évvel ezelőtt megalakulhatott az A� csi Polgárőr Egye-
sület, melynek azóta is elnöke vagyok.

Képesıt́éseim révén a rendészeti feladatellátásban, majd ezt követően az épıt́őipar több rész-
területén is ismeretekre tettem szert. 

Felmerülhet sokakban a kérdés, hogy miért jelöltettem magam ismét?
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ABAI	SZILÁRD
Tisztelt A� csi Lakosok , Kedves Választópolgárok !
Abai Szilárd vagyok , törzsgyökeres ácsi lakos , független képviselő jelölt.  
Elsősorban ezúton is szeretnék köszönetet mondani minden kedves ácsi lakosoknak akik 

aláıŕásukkal támogattak és szponzoráltak engem , és a továbbiakban is bıźnak bennem és támo-
gatnak. 

Független képviselőjelöltként megıǵérem O� nöknek kedves ácsi polgárok, hogy olyat ıǵérni 
nem fogok amit ne próbálnék meg betartani vagy betartatni, én mind azon leszek, hogy amit 
ıǵérek O� nöknek azt teljes mértékben meg tudjam valósıt́ani, és meg tudjuk valósıt́atni annak 
érdekében, hogy O� nöknek Kedves A� csi Lakosoknak öröm legyen minden nap úgy végigmenni A� CS 
utcáink, és bármely ácsi intézménybe bemenni hogy ezt igen is elértük A� CSON E� S BU� SZKE� K 
VAGYUNK RA� , hogy itt A� CSON valósult meg és hogy büszkék vagyunk rá, hogy itt E� LU� NK A� CSON, 
E� S HOGY E� RDEMES ITT E� LNI, MERT MI A� CSI LAKOSOK IGEN IS SZERETU� NK, E� S IMA� DUNK ITT 
E� LNI E� S ITT LAKNI. E� s ezek nem üres szavak tőlem kedves lakosok, HANEM A� CS SORSA igenis a 
szıv́ügyem,  mert A� CS A MI VA� ROSUNK, és ki kell állnunk érte és a lakosok javáért, hogy 
mindenkinek öröm és boldogság legyen itt élnünk. MERT HISZEN A� CS A MI VA� ROSUNK E� S EZT 
NEM CSAK U� GY MONDJUK HANEM U� GY IS E� REZZU� K, MERT HA VALAHOL KE� RDEZIK HOGY HOL 
E� LU� NK AKKOR BU� SZKE� N MONDJUK KI TELJES SZI�VU� NKBO� L E� S LELKU� NKBO� L HOGY A� CSON, és 
pedig ez nem kényszerből mondjuk. 

Kedves A� csi Lakosok, Június 9. - én a szavazás napján kérem O� nöket adjanak nekem egy esély , 
hogy O� nöknek Kedves A� csi Polgároknak bizonyıt́hassak a legjobb tudásom szerint, hogy minél 
jobb és élhetőbb környezetben éljünk. E� s ezt nem csak magamnak szeretném megvalósıt́ani 
HANEM MINDEN EGYES ITT E� LO�  EMBERNEK A� CSON.

E� N NEM MAGAMAT SZERETNE� M KE� PVISELNI , HANEM E� N O� NO� KET SZERETNE� M KE� PVI-
SELNI KEDVES VA� LASZTO� POLGA� ROK, ha megszavaznak bizalmukkal és adnak nekem egy esély 
bizonyıt́ani. Mert én szeretnék, és akarok is bizonyıt́ani nem magamért HANEM CSAKIS A� CSE� RT 
E� S AZ A� CSI LAKOSOKE� RT.

A legjobb tudásom szerint igyekeztem mindig is dolgozni és az általam képviselt értékekhez, 
az elveimhez következetesen ragaszkodva haladni előre a kitűzött cél eléréséhez. U� gy érzem a 
munkám még nem ért véget és tiszta szıv́vel azon vagyok, hogy a közösségért továbbra is aktıv́an 
tevékenykedjek. E� rzem magamban a tenni akarást és hiszem, hogy kis lépésekkel, de élhetőbbé 
tehető településünk.

Fontos a pályázatok maximális kihasználása, de muszáj saját forrásból a kisebb fejlesztéseket 
folytatni. Járda-, útburkolat- és útpadka felújıt́ások, csapadékvıź elvezető árkok karbantartása, 
közterületeink gondozása.

Az épületek közül az egyik legsürgetőbbnek az épıt́ési engedéllyel rendelkező gyermekorvosi 
rendelő bővıt́ését tartom, majd a fogorvosi rendelő állagmegóvását. A városháza homlokzati fel-
újıt́ása is javıt́ana az ide érkezők megıt́élésén.

Fontos számomra a természet védelme. Sok időt töltök a település határában és nyugodtan 
mondhatom, hogy egyedülálló természeti értékekkel rendelkezünk, amit óvnunk kell, ehhez a 
település Főépıt́észének személyében olyan szakemberrel gazdagodott az önkormányzat, aki 
segıt́het megfontolt döntéseket hozni.

Kiemelt �igyelmet fordıt́anék továbbra is a közbiztonság javıt́ására.
Szeretnék aktıv́ maradni a helyi közösségi életben és részt vállalni a civil összefogásokban. 

O� nzetlenül adni és szıv́ből tenni mindig hálás feladat. A tiszteletdıj́amból továbbra is ezeket a 
megmozdulásokat támogatnám.

Egy felelősségteljes szolgálat a képviselői tisztség, ahol döntéseink során legjobb tudásunk 
szerint igyekszünk képviselni O� nöket, helyi lakosokat.

Bıźom benne, hogy egy összetartó, kommunikatıv́, határozott elképzelésű testület áll össze, 
akiket visz előre a célok teljesıt́ ése. 

Kérem O� nöket, hogy vegyenek részt a 2024. június 9.-i választáson és legjobb belátásuk sze-
rint adják le szavazatukat azokra, akiket alkalmasnak találnak ennek a tisztségnek a betöltésére. 

Törekvéseimmel való egyetértés esetén a szavazólap 13. helyén találnak meg.
Tisztelettel: Szűcs Attila
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15.

16.
O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

SZŰCS	BERNADETT
Kedves A� csiak! Tisztelt választópolgárok!

Ezúton is szeretném megköszönni az aláıŕásokat, támogatást és mind a pozitıv́ mind a negatıv́ 
kritikákat, hisz ezek épıt́enek. Független képviselőjelöltként engedjék meg, hogy bemutatkoz-
zam.

Szücs Bernadett vagyok. Családom generációk óta A� cson él. Itt jártam óvodába és általános 
iskolába, majd Győrben érettségiztem, illetve technikusi minősıt́ést kaptam. Diplomámat 2003-
ban a Szegedi Tudományegyetem Mezőgazdasági Karán szereztem kertész-növénytermesztő 
mérnökként. Negyvenhárom éves vagyok, egy 11 éves kislány édesanyja.

16 évet éltem az Egyesült Királyságban, dolgoztam Hollandiában és Franciaországban. 2 éve 
költözünk haza A� csra, a családunkhoz. Jelenleg a Viatrisnál dolgozom gra�ikai kordinátorként, 
legtöbb szabadidőmet pedig a méhészetünkben töltöm.

Nem dolgoztam még közszolgálatban, de úgy gondolom, hogy a kulcs a településünk sajátos-
ságainak a megismerésében van, a közösség gondjainak problémáinak felmérésében és meg-
oldásának lehetőségeiben.

A realitások és az eddigi tapasztalatok alapján, ha nincs meg a közös akarat és annak hátteré-
ben a biztosıt́ás csak álom marad az elképzelés. Amennyiben az elkövetkezendő ciklusban lesz 
pályázati lehetőség a belterületi utak, járdák felújıt́ására és a felszıń i csapadékvıź elvezetés meg-
oldására ıǵérem, hogy szorgalmazni fogom, mert ez egy komoly s nem új keltű probléma telepü-
lésünkön. Anyaként meggyőződésem, hogy törekednünk kell arra, hogy az iskolában gyerme-
keink helyben maradjanak, itt nevelkedjenek s ennek körülményeit meg kell teremtenünk. 
Szorgalmazni fogom a gyerekek nyári táboroztatásának lehetőségét és a gyermekorvosi ren-
delővel, váróterem méretével kapcsolatosan felmerült problémára is látok megoldást.

Ezek szorosan kapcsolódnak településünk élhetőségének fenntartásához, aminek fontos 
velejárója a közbiztonság fokozása is és elengedhetetlen a kommunikáció javıt́ása a vezetőség és 
a város lakói között.

Hiszek abban, hogy A� csot nem a politikának, hanem elhivatott A� csért felelős, helyi, tenni vágyó 
embereknek kell irányıt́ania.

Elkötelezetten és felelősségteljesen, a város érdekeit szem előtt tartva szeretném megkezdeni 
a munkát A� cs város lakóinak a megbıźásából, amelyhez ezúton is kérem támogató szavazatukat. 
Június 9-én a 16. helyen találnak meg a szavazó lapon.

O� römömre szolgálna, ha tudásomat, megszerzett tapasztalataimat a lakóhelyem érdekében 
független képviselői minőségben is tudnám kamatoztatni.

Tisztelettel:
Szücs Bernadett
Független képviselőjelölt

Az E� N SZEMEM ELO� TT CSAKIS AZ A� CSI LAKOSOK E� S A� CS VA� ROS E� RDEKEI VANNAK A 
SZEMEM ELO� TT MINT FU� GGETLEN KE� PVISELO�  JELO� LT, SEMMI MA� SE� RT CSAKIS A� CSE� RT E� S AZ 
A� CSIAKE� RT.

Köszönettel , Tisztelettel .:  
Abai Szilárd Független Képviselő jelölt
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O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

BALÁZS	NORBERT

O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

HÉREGINÉ	MAJOR	ILONA

Balázs Norbert vagyok, 1985-ben születtem Komáromban. Születésem óta A� cson élek, a tele-
pülés az otthonunk feleségemmel Anikóval és a gyermekeinkkel.

Az ácsi Gárdonyi Géza A� lt. Iskola elvégzése után Győrben érettségiztem a Veres Péter Mgi szak-
középiskolában. Az érettségi után tanulmányaimat a Kaposvári Egyetem A� llattudományi Karán 
folytattam, ahol 2008-ban végeztem Agrármérnökként. A szakmám szeretete miatt számomra 
elképzelhetetlen volt, hogy az agráriumon kıv́ül helyezkedjek el. Több, mint 15 éve a Fiorács Kft-
nél dolgozom. Gyakornokként kerültem be a Kft. életébe, majd az A� cs-U� jmajori (Sernevál) sertés-
telepen dolgoztam telep-vezetőként 2017-ig, majd 2018-tól a Fiorács Kft sertéságazat vezetője 
lettem. Ezekben az években felügyeltem, a régi ácsi és mocsai telep lebontását, majd az új telep 
felépıt́ését és a termelésének elindıt́ ását, felfuttatását. A 2022-es év eleje újabb változást hozott 
az életembe. Ebben az évben neveztek ki a Bonafarm Mezőgazdaság sertésintegrációs igazgató-
jának és azóta is ebben a pozıćióban dolgozom. Munkám során megismerhettem sok értékes 
embert, akikkel együtt dolgozhatok. A mindennapi munkavégzés során nélkülözhetetlen a meg-
felelő kommunikáció és az együtt, csapatként, egyenrangú félként való munkavégzés. Ennek 
megfelelően szeretném végezni a munkát képviselőként is, amennyiben bizalmat szavaznak 
nekem.

Hiszek benne, hogy a megfelelő mértékű és minőségű előrehaladás csakis egységesen való-
sıt́ható meg. Nem lehetséges az egyéni érdekek, érzések mentén döntéseket hozni, mert az nem 
objektıv́, nem szolgálja teljes mértékben a lakosság érdekeit. Az előrehaladás nem valósıt́ható 
meg a település lakosságának megosztásával, a folyamatos hangulatkeltéssel. Helyette szükséges 
a folyamatos párbeszéd, hiszen az ötletekből lehet épıt́kezni és a legjobb megoldást megtalálni!

Célokat nehéz megfogalmazni, hiszen a település jövőjét nem 1 képviselő, hanem a közösség 
szabja meg. A dolgok nem feketék vagy fehérek, vannak átmenetek. Ezért nem célokat, hanem egy 
irányt, egy értékrendet szeretnék megfogalmazni, amit én és a családom is képviselünk. Ameny-
nyiben lehetőséget kapok O� nöktől, akkor munkám során ennek megfelelően szeretném segıt́eni a 
további fejlődést.

Megtiszteltetésként ért, hogy dr. Szentirmai István polgármester úr felkért, hogy induljak az 
önkormányzati választáson képviselő jelöltként. Független indulóként a saját elveim és elkép-
zeléseim mentén támogatom és egyetértek a programjával.

Kérem	tiszteljenek	meg	szavazatukkal	a	június	9-ei	választáson!
Balázs	Norbert
képviselőjelölt

17.

18.
Kedves A� csiak!
Héreginé Major Ilona vagyok, Nagyigmándon születtem 1970-ben. Szülőfalumhoz mai napig 

erős érzelmek fűznek, az ott élő ismerőseimmel szoros kapcsolatot ápolok. 1990-ben, húsz éves 
�iatalként költöztem A� csra. Jöttem, mert a férjemet ide kötötte az az életforma, amiben felnőtt, és 
ami nem volt áthelyezhető egy másik településre, a földművelés. Ma már ácsinak vallom magam, 
hiszen életem nagyobb részében itt éltem és dolgoztam. Szeretek itt élni, ide kötnek közös éle-
tünk legszebb pillanatai és a hivatásom is. Férjemmel két gyermeket neveltünk fel, ők ma már 
önálló életet élnek, és két pici unokával is megörvendeztettek bennünket. 1990-től az ácsi óvo-
dában dolgozom óvodapedagógusként, 2018-tól pedig óvodavezetőként.

A� cs egy különös település. Jó adottságai ellenére nagyon lassan fejlődik. Hiszem, hogy ez a 
fejlődés összefogott, precıź, lelkes csapatmunkával felgyorsıt́ ható. Hiszem és vallom, hogy közös-
séget, csapatot épıt́eni csak úgy lehet, ha megvan az emberek közötti maximális tisztelet, az 
egymás elfogadására törekvés és nem utolsó sorban a közösen kijelölt cél.
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18.
Megválasztásom esetén ezt a csapatmunkát szeretném kialakıt́ani, előre mozdıt́ ani a képvi-

selő testület tagjaival együtt. Teszem ezt a lakosság által megválasztott képviselők politikai néze-
teinek �igyelembe vétele nélkül, csakis a település érdekeit szem előtt tartva, egy csapatként. 
Szándékomban áll megkeresni azokat az embereket, akik egy-egy projekt megvalósıt́ása kapcsán 
a legtöbbet tudják hozzátenni a munkafolyamathoz, hogy véleményükkel a legjobb eredmény 
születhessen. 

Mindig az egyenes, tiszta és őszinte kommunikáció, valamint az emberek tisztelete jellemzett, 
ez nem lesz másképpen ezután sem.

Szıv́ügyem a gyermekek, főként az ácsi gyerekek boldogsága és biztonsága. Hiszek a szeretet 
alapú nevelésben és abban, hogy csak boldog gyermekből lehet boldog, kiegyensúlyozott felnőtt, 
aki majd tenni akar A� csért. Szeretném tovább erősıt́eni a generációk közötti összekapcsolódás 
szıńtereit, hiszen ez minden életkorban lelki feltöltődést ad, ami pedig erőt a mindennapokban.

A családok elégedettségéhez nagy szükség van településünkön a rendezett, esztétikus, bizton-
ságos környezetre. Női szemmel nézve a településre, talán olyan hiányosságok is megoldásra 
kerülhetnek, amik eddig elmaradtak. Célom, hogy a boldog ácsi gyermekekből egyre több boldog, 
elégedett ácsi felnőtt váljék, aki kötődik szülővárosához és itt képzeli el a jövőjét. Ez az, amiért 
érdemes tenni! 

Tisztelettel,
Héreginé Major Ilona
képviselőjelölt

Tisztelt A� csi Választópolgárok!
Köszönöm az újságnak a lehetőséget a bemutatkozáshoz. Horváth Sándornak hıv́nak, 38 éves 

tősgyökeres pénzásási lakos vagyok, van egy 14 éves kis�iam, akit itt nevelek. Többen úgy ismer-
nek, mint a boltos Józsa Erika �ia, itt is szeretném édesanyámnak a sok-sok támogatást meg-
köszönni.

Műszaki mérnök területen szereztem diplomámat,12 éve veszek részt nagy beruházások 
lebonyolıt́ásában, a tervezési szakasztól kezdve, jelenleg projektmérnökként tevékenykedem 
ezen a területen. Megválasztásom esetén a tiszteletdıj́amat felalánlom helyi közérdekű, jótékony 
célra.

NYILATKOZOM, HOGY E� N E� S CSALA� DOM SEM KI�VA� NUNK SEMMIFE� LE MUNKA�T VA� LLALNI, 
AMI A KATO� DGYA� RHOZ KO� THETO� , SEM EGYE� B HASZONSZERZE� SBEN, MINT PL. NEKIK FO� LD-
ELADA� S NAPELEMNEK! Remélem, az összes többi jelölt is vállalja ezt!

Az életem egy „mókuskerék”, mint minden munkásembernek, dolgozom, gyereket nevelek 
stb. De azt gondolom, VA� LTOZA� S kell A� cson és ezért szeretnék tenni!

E� n sem szeretném a katódgyár fémszennyezésének kitenni magam és a családom, elsőd-
legesen a gyárat kell szabályos működésre kényszerıt́ eni, ezért is sokat szeretnék tenni!

Illetve ELEGEM van abból, hogy
- mellébeszélnek a katódgyár kapcsán!
- letagadnak dolgokat üléseken a másik szemébe hazudva!
- az útjaink katasztrofális állapotban vannak, a  közműveink szintén! 
- civileknek kell a bűnözőket hajtani!
- szerintem a �iataloknak, családoknak nincs semmi lehetősége itt helyben kikapcsolódásra, 
szórakozásra!
- a hıŕeket idegen szerkeszti!
- igen nagy probléma a bölcsőde, óvoda, iskola kérdése!
- félvállról  ki merik mondani: divatból viszik el A� csról a gyerekeket!

Sok problémát tettem közzé, hogy felhıv́jam az emberek �igyelmét: nem az a normális,  ami itt 
van! A problémákat meg kell oldani! Van, amihez nem kell pénz, például az iskolában rendet tenni. 
Van, amihez több pénz kell. Ezt pedig úgy gondolom, hogy folyamatos kontroll alatt kell tartani a 
pénzügyeket, és rendszeresen tájékoztatni a lakosságot. Sőt, a pénzügyi keret egy részéről a 
lakosság dönthessen, más városokban működő minta alapján. I�gy fogunk valódi fejlődést elérni, s 
egyszer eljutni oda, hogy A� cs egy szép környezetű, lehetőségekkel teli, valódi élhető város lesz.

O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

HORVÁTH	SÁNDOR19.
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19.
Ha egyetért velem, kérem, támogasson szavazatával, a 19-es számú jelölt vagyok. Továbbá, ha 

kérhetem, támogassák a hozzám hasonlóan gondolkodókat : Tóth Károly, Ponty Zoltán, Király 
Ildikó, Gerencsér István, Szűcs Attila, Szücs Bernadett. Polgármesterjelöltként pedig Lakatos 
Bélát támogatom. 

Köszönöm!

O� NKORMA� NYZATI KE� PVISELO� JELO� LT

Dr.	DOBSA	JUDIT20.
Kedves A� csi Lakosok!

Engedjék meg, hogy a következő pár gondolattal bemutatkozzak O� nöknek, mint A� cs város 
egyik független képviselőjelöltje, aki a Helyi Választási Bizottság sorsolása alapján az utolsó, 20. 
helyen szerepel a szavazólapon!

E� desapám A� cs városért tett 30 éves munkásságát követve elérkezettnek láttam az időt, hogy 
�iatal lendülettel és friss szemlélettel én is tegyek azért, hogy igazi, egységes közösséget alkos-
sunk, döntéseinkkel az itt élők érdekeit vegyük �igyelembe, valamint én is aktıv́ résztvevője 
legyek településünk életének.

Házasságomból született kis�iam gondját 9 hetes terhességem óta egyedül viseltem.  Tudom, 
milyen nehéz egyedülálló szülőként nevelni gyermeket, ezért a családok támogatása fontos szá-
momra. Megválasztásom esetén éppen ezért különös tekintettel leszek arra, hogy gyermekeink 
jövője is azoktól a döntésektől függ, amelyeket most hozunk meg.

Végzettségemet tekintve szakvizsgázott jogász vagyok, dolgoztam a Magyar A� llamkincstár-
nál, ügyvédjelöltként, aljegyzőként, ahol közigazgatási szakvizsgát is tettem, és Győr-Moson-
Sopron Vármegye O� nkormányzatánál is jogászként. Mint látható, számos tapasztalattal rendel-
kezem a közigazgatás világából is, ami hatással van arra, hogy megérthessem közösségünk 
igényeit, problémáit, ezekre megoldást találjak. Anyanyelvem mellett német és angol nyelven is 
beszélek.

Valódi független jelöltként ıǵérni azt tudom, hogy döntéseimet és javaslataimat szakmai és 
emberi alapon hozom meg.

Véleményem szerint, ha valakinek megszavazzák a bizalmat és bejut képviselőnek, akkor 
azzal nem egy tisztség lesz rá bıźva, hanem a felelősség, hogy a többség érdekeiért eljárjon az őket 
érintő ügyekben.

Kérem O� nöket, legyenek részesei a település jövőjének alakıt́ásában azzal is, hogy elmennek 
június 9-én szavazni. Ha O� nök is úgy gondolják, segıt́eni tudom városunk fejlődését, kérem, 
támogassanak szavazatukkal a szavazólap 20. helyére tett X-el! 

Tisztelettel:
Dr. Dobsa Judit
O� nkormányzati képviselőjelölt
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ROMA NEMZETISE� GI KE� PVISELO� JELO� LT

GÓGER	SZILÁRD
Tisztelt A� csi Roma választó polgárok!
2024.06.09.-én ismét választások lesznek településünkön. A� cs Város Roma lakossága újabb 5 

évre bizalmat szavazhat egy újonnan alakuló Roma Nemzetiségű csapatra.
Engedjétek meg,hogy bemutatkozzam azoknak akik még nem ismernek. Góger Szilárd vagyok 

33 éves A� csi Roma származású lakos. Ide születtem, ide tartozom. Szeretnék U� j dolgokat meg 
ismertetni a Roma és nem roma gyerekekkel,Szeretném támogatni őket a jövőjüket segıt́ve egy 
jobb élet reményében. A nagy családok folyamatos segıt́ség nyújtása támogatása. Különféle 
problémák megoldása amit a társadalom tesz ellenünk. Sajnos ez is egy mai megoldatlan prob-
lémának nevezhető, hogy sok gond van néhány iskolába járó gyerekkel. Ezekkel a gyerekekkel 
külön foglalkoztatás keretein belül szeretnék foglalozni, hogy meghallgasam mi az amiben 
segıt́eni tudom őket, mi az oka a rendetlen viselkedésnek. Megoldást találni minden olyan prob-
lémára közössen ami őket előrébb viszi és másképp tud épp egy Pedagógussal vagy egy Szülővel 
szemben tisztelettel viselkedni. A megoldás tehát az ha ezeket a gyerekeket tanıt́juk a Roma 
kultúrához, meg kell teremteni a feltételeket ahhoz,hogy igényeik szerint tudást kapjanak.

Célom, hogy minden rászoruló családon segıt́eni tudjunk, támogatni őket legyen a Roma vagy 
nem Roma. Szeretnék az olyan gyerekeknek lehetőséget adni különböző kirándulásokra pályá-
zatok segı́tségével, akiknek a szüleik nem engedhetik meg maguknak hogy elvihessék 
gyerekeiket. Gyerektábort ahol különböző foglalkozáson vehetnek részt. Forduljanak hozzám 
bizalommal,keressenek bármilyen kérdéssel kapcsolatban. Szıv́esen válaszolok.

Köszönöm, ha bizalmat szavaznak nekem! 

 Tisztelettel: Góger Szilárd

ROMA NEMZETISE� GI KE� PVISELO� JELO� LT

BAKACS	KITTI

Tisztelt A� csi roma választó polgárok!
2024.06.09.-én ismét választások lesznek településünkön. Ismét bizalmat szavazhatnak egy 

újonnan alakuló roma nemzetiségű csapatnak. Engedjék meg hogy bemutatkozzak:
Bakacs Kitti vagyok 30 éves roma származású 2003 óta A� csi lakos. E� desanyám és nagyszüleim 

törzsgyökeres ácsiak voltak. Itt nevelkedtem fel. Nem volt egyszerű gyermekkorom mivel édes-
anyám egyedül nevelt fel két bátyámmal együtt. Sajnos az élet úgy hozta hogy én is egyedülállo 
szülő lettem m.Egy 6éves kis�iu büszke édesanyja vagyok. Születése óta egyedül nevelem. De 
szerencsére sem a származásom sem semmi nem gátolhatott meg soha a céljaim elérésében. 
Sokan a Penny Market pénztárosaként ismernek. De jelenleg a Szent A� gota Gyermekvédelmi 
Szolgáltató A� csi lakásotthonában dolgozom gyermekfelügyelő pozıćióban. Feladatom a nehéz 
sorsú gyermekek �iatal felnőttek életre nevelése,a társadalomba való beilleszkedésének segitése. 
Szeretném az A� csi roma es nem roma hátrányos helyzetű családokat és egyedülálló szülőket 
segiteni, O� sztönözni szeretném a tanulást. E� s hogy nincs lehetetlen csak akarni kell! Táborokat és 
foglalkozásokat szervezni gyerekeknek. Családi napokat programokat szervezni  és vele a roma 
kulturát tartani és megismertetni.

Bármilyen problémával kérdéssel fordulhatnak hozzám. Szivesen segıt́ek, és válaszolok a 
kérdésekre!

Szavazzanak rám :)

1.

2.
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3.
ROMA NEMZETISE� GI KE� PVISELO� JELO� LT

MARKÓ	RENÁTA
Tisztelt Roma nemzetiségi választópolgárok!]

Markó Renátának hıv́nak, 1977-ben születtem Komáromban, egy muzsikus cigány család 
sarjaként.

A� cson nevelkedtem, mind az óvodai és általános iskolai éveimet is itt éltem meg. Középiskolai 
tanulmányaimat a Kempelen Farkas Alapıt́ványi Középiskolában végeztem el, középfokú ügyin-
téző titkárként, majd külkereskedelmi ügyintéző szakon tanultam tovább. Iskoláim befejezése 
után munkába kezdtem Nagyigmándon, ahol raktári ügyintézőként kilenc évig, ezután minőség-
ellenőri, majd instruktori pozıćióban négy évig gyárban dolgoztam. 2011. októberében kezdtem 
A� cson dolgozni a Városgazdálkodásban. A� cs a szıv́ügyem és próbálom feladataimat a legjobb 
tudásom szerint elvégezni.

A Roma Nemzetiségi O� nkormányzatért választott munkámat romaként, a kötelessé-gemnek 
érzem. 2014. óta két ciklusban elnökként járultam hozzá a nehéz helyzetben élő családok meg-
segıt́éséhez. Szociális érzékenységemnek köszönhetően, sokaknak tudtam kicsit könnyıt́eni a 
mindennapi életét. Szerencsére ebben sosem voltam egyedül. Célom ezután is az, hogy ahol tudok 
segıt́sek, mert én magam is tudom, hogy kisebbségi státuszunk miatt, sokszor a sor végén állunk. 
Nem vagyunk egyformák, de vannak, akik segıt́ségre szorulnak.

Természetes ezért, hogy indulok a június 9-i Roma Nemzetiségi választáson, képviselő jelölt-
ként.

Köszönöm az eddigi bizalmat, a sok jó szót, amit O� nöktől kapok!
Isten áldja mindnyájukat!

Markó Renáta
roma nemzetiségi képviselő jelölt

ROMA NEMZETISE� GI KE� PVISELO� JELO� LT

KERÉKGYÁRTÓ	DÓRA
Tisztelt Roma Nemzetiségi Választópolgárok!

Engedjék meg, hogy bemutatkozzam, Kerékgyártó Dóra vagyok, roma származású, ácsi lakos.
Középiskolai tanulmányaimat a Győri Kereskedelmi és Vendéglátóipari Szakközépiskolában 

végeztem.
Dolgoztam a kereskedelemben, hosszú évekig, később A� cson a Városgazdálkodásnál 7 évet.
A� cs Etelka telepén neveltem fel �iamat, akiről immár hét éve egyedül gondoskodom. O� tven-

három évesen elmondhatom, hogy megéltem a mennyet és a poklot egyaránt, mégis azt érzem 
csak úgy lehetek boldog, ha másokon segıt́hetek. Ha valaki tudja azt, hogy mi az, hogy nincs, az én 
vagyok. Ezáltal merem azt mondani, hogy tudom mi az, amire egy anyának a bajban szüksége van, 
hogy gyermeke ne nélkülözzön.

Ezért döntöttem úgy, hogy indulok képviselő jelöltként, a Roma Nemzetiségi választáson 
június 9.-én.

Tisztelettel:
Kerékgyártó Dóra

4.
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